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Zamanın
dışında olmak!
Fahrettin HEPKESKİN >5’te

DSİ’den 
214

tesis6

�Toplamda 150’den fazla 
firmanın katıldığı fuarı, 10 
binden fazla ziyaretçi gez-
di. Fuarda, teknoloji dünya-
sının yenilikleri sektör tem-
silcileri ile buluştu. 2’de

Hotel equipment’e
10 bİnDen fazla zİyaretçİ
ANFAŞ Fuar Merkezi’nde 

gerçekleştirilen Hotel 
Equipment Fuarı’nı
10 binden fazla kişi 

ziyaret etti

AYSU ve MİLO
Her koşulda

Aysu DURSUN >2’de

lİSeDe uyuz 
vakaSi İDDİaSi

�Kemer’de bir lisenin pansiyonun-
da görülen uyuz vakası nedeniyle 
okul yönetiminin eğitime geçici 
ara vererek uzaktan eğitime 
geçtiği iddia edildi. Veliler ise okul 
yönetiminden açıklama bekliyor. 

�Son dönemde uyuz salgınıyla ilgili 
çok sık duyum aldıklarını belirten 
Tabip Odası Başkanı Prof. Dr. Taha 
Karaman, “Konuyla ilgili resmi bir 
açıklama yok ancak farklı bölgeler-
den şikayetler geliyor” dedi. 4’te

velİler açiklama beklİyor şİkayetler gelİyor 

�Tarım ve Orman Bakanı Yu-
maklı, süt ile ilgili prensiple-
rinin hiçbir zaman üreticinin 
zarar etmemesi üzerine ku-
rulu olduğunu söyledi. 4’te

�ANTGİAD’ın yeni başkanı Ercan Ya-
vaş oldu. 3 yıllığına başkan seçilen 
Ercan Yavaş, “ANTGİAD’ın genç ener-
jisi toplumla buluşacak” dedi. 5’te

�SömESTİr Festi-
vali bünyesinde 
çocuklar için Yıl-
dız Kenter Sah-
nesi’nde “Ok-
yanusta Bir Su 
Damlası Gibi” 
oyunu sahne-
lendi.  8’de

kumluca atatürk Stadı
inşaatı hızla ilerliyor
�Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin Bö-

cek’in, kumluca’ya modern stadyum kazandırıl-
ması amacıyla başlattığı Atatürk Stadyumu’nun 
kaba inşaatı yüzde 85 oranında tamamlandı. 8’de

SömeStİr feStİvalİ başlaDi
Büyükşehir Belediyesi, 

öğrencilerin sömestir tatilini 
sanatla buluşturmak 

amacıyla 
düzenlediği iki 

ayrı tiyatro 
şenliği ile 
çocuklara 

unutulmaz 
anlar yaşatıyor

Sofradaki 
‘beyaz’
tehlike

�Gıda mühendisleri Oda-
sı Başkanı manavoğlu; süt, 
peynir ve yoğurdun uygun 
ortamda muhafaza edilme-
mesi nedeniyle oluşan bak-
terilere karşı uyardı. 2’de

Sütte üretici
zarar görmesinkonyaalti’ni 

Dolu vurDu
Akşam saatlerinden itibaren etkili olan sağanak 

ve dolu, kentte hayatı olumsuz etkiledi
�MeTeOrOlOji 4. Bölge 

Müdürlüğü’nün fırtı-
na ve yağmur uyarısı 
verdiği Antalya’da 
Pazar günü saat 19.00 
sıralarından itibaren 
başlayan dolu hayatı 
olumsuz etkiledi. 6’da

�AKSEKİ-SEYDİşEhİr 
kara yolunda başlayan 
ve yaklaşık 10 kilomet-
relik alanda etkili olan 
kar yağışı sabaha karşı 
etkisini yitirdi. 6’de

alacabel’de 
kar yağışı

antgİaD’ın yeni 
başkanı ercan yavaş

GÜVEN 
GÜNEŞ

Kemer’de bir lisede 2 öğrencide uyuz vakası görüldüğü bu nedenle de 
okulun ara tatil öncesinde uzaktan eğitime geçtiği iddia edildi. Veliler 
ise okulun yüz yüze eğitime devam edip etmeyeceğini merak ediyor

kaba İnşaatin 

yüzDe 85’İ 
tamamlanDi
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Aysu
 DURSUN

Her koşulda
Bugün sizlere arka-

daşlık kavramından 
bahsetmek istiyorum. 

Milo, arkadaşlığın değerini 
bilen canlılar arasınday-
dı. Arkadaşları da Milo’ya 
değer verirdi. Milo ile dışarı 
çıktığımızda yaptığı ilk iş, 
evin önünde durup havla-
maya başlamaktı. Bu sayede 
arkadaşları Milo’nun dışarı 
çıktığını anlar ve yanımıza 
gelirlerdi. Sonrasında ise 
ben, Milo ve yaklaşık 10’a 
yakın sokak köpeği ile rutin 
gezintimizi gerçekleştirirdik.

Sokak köpeği dediğime 
bakmayın, hepsinin bir adı 
vardı: Cancan, Beyazıt, Ela, 
Güzellik, Benekli, Koca 
oğlan, Kot farkı, Bonibon, 
Yılışık… 

Milo hepsi ile ayrı bir bağa 
sahipti. Ben de öyle. Onlara 
verdiğim isimlerin hepsinin 
bir hikayesi vardı. Onlar, 
Milo sayesinde benim de 
arkadaşlarım olmuşlardı. 

Günlerden bir gün, Milo 
ile veteriner yolunda ilerler-
ken Ela da bizimle gelme-
ye karar verdi. Milo rutin 
aşılarını olurken, Ela dışarıda 
onu bekliyordu. Biz tam çı-
karken Ela masum bir kediyi, 
haylaz bir eda ile kovaladığı 
için bizim çıktığımızı fark 
edemedi. Biz dönüş yolunda 
ilerlerken veterinerden bir 
telefon geldi. Ela, Milo’yu 
göremeyince endişelenmiş 
ve normalde çok korktuğu 
veterinerin içine kadar girip 
Milo’yu aramaya başlamıştı. 
Arkadaşını görememenin 
endişesi ile korkularını bir 
kenara bırakan Ela, Milo’yu 
tekrar görünce rahatlamıştı.

Milo’nun arkadaşlıkları 
bile değer üzerine kuruluy-
du. Birbirlerine değer ver-
mek, birbirleri için endişe-
lenmek… Arkadaşlık sadece 
iyi günde beraber olmak 
değildi. 

Aslında bu kavramın derini 
olan dostluk, benim bahsetti-
ğim olguların karşılığı olarak 

önümüze çıkıyor. Hepinizin 
bildiğini düşündüğüm o 
şarkıdaki gibi, “İyi dostlar 
biriktirdim, hepsi ailem 
oldu” sözü, dostluğun nasıl 
olması gerektiğini bizlere 
tanımlıyor. Dostlarımız bir 
nevi seçtiğimiz ikinci ailemiz 
oluyor. 

Ben de kendi adıma iyi 
dostlar biriktirdiğimi dü-
şünüyorum. Milo’dan da 
gördüğüm bu değer ile bu 
kavramın önemini daha da 
derin bir şekilde kavrayarak, 
hayatımda dostum dediğim 
insanların, benim için bir 
şans olduğuna inanıyorum. 

Milo’nun arkadaş canlısı 
olduğu kadar ben de arka-
daş canlısı olsam da dostum 
dediğim kişi sayısı çok fazla 
değil. Zaten bunu değerli 
kılan da sayı değil. 

Hayatımda kıymet verdi-
ğim ve gördüğüm insanların 
olması güzel bir duygu. Be-
nim bile farkında olmadığım 
tepkilerimi fark eden, dile 
getirmediğim cümlelerimden 
bile nasıl hissettiğimi anla-
yan, onlara ihtiyacım olduğu 
zaman yanımda olmalarını 
onlardan talep etmesem bile 
her koşulda yanımda olan 
dostlarım… 

Bir insanın, sizin açıkça 
söylediklerinizi anlamasının 
bile zor olduğu bu dönemde, 
söyleyemediğiniz sözlerinizi 
bile duyabilen dostlarını-
zın yanınızda olması, bu 
dünyadaki kıymetli hazineler 
arasında yerini alıyor.

Bu yazım, hem Milo’nun 
arkadaşlarına hem de benim 
dostlarıma bir ithaf. Veteri-
nerde Milo’yu göremeyince 
onun için endişelenen Ela’ya 
ve gözlerimden beni anlayan 
dostlarıma… 

Kendi yarattığımız değer 
çemberinde, her koşulda bir-
birimizin yanında olmamızın 
verdiği güvenle, gözümü 
yeni güne daha umutlu bir 
şekilde açmamı sağlayan 
dostlarıma sevgilerle.

AYSU ve MİLO

ANtAlyA Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO) 
Yönetim Kurulu Başkanı Ali Bahar, TÜİK ve-
rilerine göre Aralık ayında Türkiye genelinde 
yapılan toplam konut satışları geçen yılının 
aynı ayına göre yüzde 33,4 oranında azala-
rak 138 bin 577 adet olarak gerçekleştiğini 
açıkladı. 2023 yılının tamamında toplam ko-
nut satışının geçen yıla oranla yüzde 17,5 ar-
tış gösterdiğini kaydeden ATSO Başkanı Ali 
Bahar, “2023 yılının tamamında, toplam ko-
nut satışları geçen yıla göre yüzde 17,5 ora-
nında artış kaydetmiştir. Aralık ayında 6 bin 
743 konut satışının gerçekleştirildiği Antal-
ya’da geçen yılın aynı ayına göre yüzde 39,6, 
oranında gerileme yaşanmıştır” diye konuş-
tu. ATSO Başkanı Ali Bahar, “Açıklanan veri-
ler bize konut satışlarında ciddi bir gerileme 
olduğunu gösterse de, Antalya’nın aylık baz-
da toplam konut satışlarında İstanbul, Anka-
ra ve İzmir’in ardından birçok alanda olduğu 
gibi dördüncü sırada yer aldığını gösteriyor. 
Ayrıca bu düşüş trendi gerek yabancı vatan-
daşların oturum izinlerine getirilen kısıtla-
ma, gerekse konut fiyatlarındaki yükseklik-
ler nedeniyle bir süre daha devam edecek” 

ifadelerini kullandı.

SON 3 YILIN EN DÜŞÜK SATIŞI 

Aralık ayında Türkiye genelinde 
2 bin 64 adet yabancıya konut satı-
şı gerçekleştirildiğini kaydeden Baş-
kan Bahar, “Toplam konut satışları 
içerisindeki yabancılara yö-
nelik konut satış payı 
yüzde 1,5 olmuştur. Bu 
pay Antalya’da ise 
yüzde 9 olarak ger-
çekleşmiştir. Hem 
yerli hem yaban-
cıya yönelik konut satışlarında gerileme ya-
şandığını görebiliyoruz” dedi. Aralık ayında 
Antalya’da satılan 6 bin 743 adet konutun 
yalnızca 609 adedinin yabancılara satıldığını 
belirten Başkan Ali Bahar, “Bu sayı 2021 yılı 
Mayıs ayından bu yana yaşanan en düşük 
aylık satış adedidir. Özellikle Rusya-Ukrayna 
savaşı sonrasında aylık 2 bin 500 adetleri bu-
lan yabancı konut satışları ciddi şekilde geri-
leme eğilimine girdi. Bu durum konut fiyat-
larında da kendisini gösterdi” diye konuştu.

SATIŞLARDA HIZLI DÜŞÜŞ

Özellikle son iki yıldır yoğun bir 
dış göç alan Antalya’da konut tale-
binde hızlı bir yükseliş yaşandığı-
nı dile getiren ATSO Başkanı Bahar, 

“Bu nedenle de Antalya Türkiye’nin 
en yüksek konut fiyatlarına sahip il 

haline geldi. Geçtiğimiz yıllar-
da Türkiye’de yabancıla-
ra satılan her 2 konuttan 
1’i Antalya’da satıl-
maktaydı, ancak geli-
nen noktada yabancı 
vatandaşların otur-

ma izinlerinde yaşadıkları problemler ve ar-
tan konut fiyatları nedeniyle satışlarda hızlı 
bir gerileme yaşanmıştır” ifadelerini kullan-
dı. Başkan Bahar, “2022 yılı Ekim ayından bu 
yana Antalya yabancı konut satışlarında Tür-
kiye’de ilk sıradaydı. Ancak yılın son ayında 
609 adet gibi son yılların en düşük satış sayı-
sı ile İstanbul ‘un ardından ikinci sıraya geri-
lemiştir” dedi.

FAİZ ARTIŞLARI KONUT                 
SATIŞLARINI ETKİLEDİ

Konut fiyatlarındaki artışlar ile birlikte faiz 
oranlarındaki artışa da dikkat çeken Baş-
kan Bahar, “Konut talebinde yaşanan geri-
leme yalnızca yabancı talebindeki azalıştan 
kaynaklamamıştır. Kredi faizlerindeki artış-
lar da bu gerilemede önemli bir etken oldu” 
diye konuştu. TÜİK verilerine göre 2023 yılın-
da kredi çekerek ev sahibi olmak isteyenle-
rin sayısında ciddi bir azalmaya işaret eden 
Bahar, “2022 yılında Antalya’da 661 adet kre-
dili konut satışı gerçekleşirken bu sayı 2023 
yılında 171 adette kalmıştır. Bu da bize kre-
di ile ev sahibi olmak isteyenlerin sayısın-
da ciddi bir gerileme olduğunu kanıtlamak-
tadır. Bu rakamlar, kredi faizlerindeki artışın 
konut piyasasına etkisini açıklar niteliktedir” 
dedi. İHA

tT GLOBAL Fuarcılık tarafından bu yıl 
34’üncüsü düzenlenen Uluslararası 
Konaklama ve Ağırlama Ekipmanları 
İhtisas Fuarı (Anfaş Hotel Equipment), 

beklentilerin üzerinde ilgi gördü. Geçtiğimiz 
yıllarda FoodProduct ile birlikte yapılan, an-
cak bu yıl ayrı düzenlenen Anfaş Hotel Equ-
ipment için 30 bin metrekarelik alan ayrıldı. 
Yurt içi ve yurt dışından 150’den fazla fir-
manın katıldığı fuarı, 10 binden fazla ziya-
retçi gezdi. 4 gün açık kalan fuarda, değişen 
ve gelişen teknoloji dünyasının yeniliklerini 
sektör temsilcileri ile buluştu.

BULUŞMA NOKTASI OLDU

Antalya Valisi Hulusi Şahin başta olmak 
üzere kent protokolünün de katıldığı fuar-
da, Hotel Kat Hizmetleri Eğitimi ve Dekoras-
yonu Derneği de (HOTED ) Housekeeping 
camiasını fuarda bir araya getirdi. HO-
TED, fuar kapsamında meslek-
le ilgili turizm sektörün-
de değişen ve gelişen 
yenilikleri düzenle-
diği panel ve kon-
feranslarla duyur-
du. Türkiye’nin en 
büyük, en çok zi-
yaret edilen, dün-
ya markalarının ve 
ülkemizin en iyile-
rinin bir araya geldiği 
fuar olma özelliğine sahip 

olan 34. Hotel Equip-
ment, HOTED ve HK 
camiasının buluşma 

noktası oldu. TT Glo-
bal Fuarcılık Yönetim 

Kurulu Başkanı Lokman 
Arslan, 34. Anfaş Hotel Equ-

ipment’ın beklenenin üzerinde ilgi gördüğü-
nü belirterek, “Türkiye’nin en büyük Horeca 
fuarında, yeni iş bağlantıları kurmak iste-
yenlere fırsat sunduk. Sektör profesyonelleri 
sezon öncesi hazırlıklarını bu fuarda tamam-
ladı. Önümüzdeki yılın hazırlıklarına ise şim-
diden başladık” diye konuştu.  İHA

Hotel equipment’e
10 binden fazla ziyaretçi
Antalya ANFAŞ Fuar Merkezi’nde gerçekleştirilen 34. Uluslararası Konaklama ve Ağırlama 

Ekipmanları İhtisas Fuarı’nı (Anfaş Hotel Equipment) 10 binden fazla kişi ziyaret etti

Konut satışlarında 
düşüş yaşanıyor
ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Ali Bahar, TÜİK tarafından açıklanan konut satış verilerini değerlendirdi. 

Konut satışında yaşanan gerilemeye dikkat çeken Başkan Bahar, “Satışlarda yaşanan gerileme 
beklentimiz dahilindeydi, yaşanan bu düşüşün bir süre daha devam edeceğini düşünüyoruz” dedi

GıDA Mühendisle-
ri Odası Antalya Şube 
Başkanı Ali Manavoğ-
lu, pazar tezgahların-
da, açık alanlarda süt 
ve süt ürünleri satışı-
na sıklıkla rastlandığı-
nı söyledi. Manavoğ-
lu, açık alanda satılan 
süt, peynir ve yoğurt 
gibi süt ürünlerinde ortam-
dan kaynaklı oluşabilecek fizi-
ki kirlenmenin yanı sıra mik-
robiyolojik tehlikelerin insan 
sağlığını olumsuz etkileyecek 
sonuçlara yol açabileceğini söy-
ledi. Süt, yoğurt, peynir tüketi-
minde güvenilir gıdanın tercih 
edilmesi gerektiğini vurgula-
yan Manavoğlu, şöyle konuş-
tu: “Bazen karşımıza halka açık 
yerlerde, pazarlarda, yol kenar-
larında, soğutma sistemi olma-
yan yerlerde süt ürünlerinin 
açıkta satıldığını görüyoruz. Bu 
ürünlerde ilk akla gelecek mik-
robiyolojik tehlike. Süt ürünleri 
bakteri için kaynak. İnsanlarda 
ve hayvanlarda hastalık yapa-
cak etkiye sahip bakteriler var. 
Birçok bakterinin süt ürünlerin-
de varlığını biliyoruz. Ambalajı 
açık şekilde ortamda bekleyen 
peynir, süt ürünleri, yoğurttan 
uzak durmalıyız. Açıkta satılan 
süt ürünleri ortamdan dolayı fi-

ziksel kirlenmeye ma-
ruz kalıyor. Araçların 
egzozundan kurşun 
gibi ağır metal bulaşır, 
toz toprak gibi küçük 
parçacıklar bulaşabi-
lir. Buradaki en önem-
li tehlike mikrobiyolo-
jik risk.”

Süt ürünlerinde olu-
şabilecek bakterilerin sağlığa 
zararı hakkında bilgi veren Ma-
navoğlu, “Hayvan memesin-
den bulaşabilecek fekal mik-
roorganizmalar olabiliyor. 
Escherichia coli, salmonella, 
brusella gibi bakteriler insan-
larda hastalık yapacak etkiye 
sahip. Mide bulantısı, kusma, 
kanlı ishal, ateşlenme, halsizlik 
görülebilir. Mikroorganizmala-
rın tehlikeli türlerinin bulaşma-
sı insanlarda felce, ölüme yol 
açabilir” diye konuştu.

Manavoğlu, “Peynir oluşu-
munda bu bakteri, belli sınır-
da olmalı. Bu bakteri uygun 
ortamda muhafaza edilme-
yen peynirde çoğaldıkça insan 
sağlığına zarar verir. Peynir-
de salmonella, listeria mono-
cytogenes, koagulaz pozitif 
stafilokoklar bakterileri ciddi 
anlamda ölüme neden olabilir. 
Hamilelerin gebeliğini sonlan-
dırabilir” dedi.  DHA

sofradaKİ
‘beyaz’ tehlİKe
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Keskin Yayıncılık Reklam
Org. İnş. Tur. San. Tic. Ltd. Şti. adına

İmtiyaz Sahibi 
Uğur KESKİN

Sorumlu Yazıişleri Müdürü
İhsan COŞKUN

Görsel Yönetmen
Ogün KOÇAK

Baskı: Arslan Güneydoğu Gazetecilik
Yenigöl Mah. Yenigöl Cad. No: 90 Muratpaşa/ ANTALYA

Bayi Satış Fiyatı: 10 TL
Yıllık abone bedeli 5.000 TL (KDV DAHİL)

Bu gazete basın ve ahlak ilkelerine uymaya söz vermiştir. 
Köşe yazarları yazdıkları yazılardan kendileri sorumludur.

İdare Adresi:
Deniz Mahallesi Konyaaltı Caddesi 132. Sokak 

Arat Apt. No: 2/3 Muratpaşa / ANTALYA
İletişim:  (242) 243 30 00 (Pbx.) 

Fax:  (242) 243 30 02
e-mail: antalyaekspres1@gmail.com

Abone Dağıtım: MET Kurye 0242 244 47 19

Yıl: 41

Kuruluş Tarihi: 12 Aralık 1983 / Kurucusu: Cevat ALP

UETS: 15010-10482-69502

ALANYA ilçesinde 4 gündür kayıp olan genç, ilçe otogarında 
bulundu. Ailesinin jandarmaya kayıp ihbarında bulunması üzerine 
Fatih G. için bölgede arama çalışması başlatıldı. Fatih G., bir vatan-
daşın ihbarı üzerine akşam saatlerinde Alanya Otogarı’nda bulun-
du. Gencin sağlık durumunun iyi olduğu öğrenilirken, jandarma 
ekiplerinin kontrolü sonrasında genç ailesine teslim edildi.  İHA

Kayıp genç bulundu

AntAlyA’nın Serik ilçesinde 
bir otelin sahilinde 2 ceset bu-
lundu. Antalya sahillerinde 
bulunan ceset sayısı, 6 gün-

de 8’e yükseldi. Olay, sabah saatlerin-
de Serik ilçesi Kadriye Mahallesi’nde 
bir otelin sahilinde meydana geldi. Sa-
bah göreve başlayan otel çalışanları-
nın sahilde 2 ceset bulunduğu ihbarıy-
la olay yerine polis ekipleri sevk edildi. 
Polis ekipleri, sahilde 500 metre ara-
lıklı cinsiyeti ve kimliği belirsiz iki ce-
setle karşılaştı. Cesetler, savcı ve olay 
yeri ekiplerinin incelemesinin ardın-
dan Antalya Adli Tıp Kurumu’na gön-
derildi.

CESETLEr KIYIYa vuruYOr 

Serik ilçesi Kadriye Mahallesi’nde 
bir otelin sahilinde, sabah saatlerin-
de 2 ceset bulundu. Otel çalışanları-
nın ihbarıyla olay yerine polis ekiple-
ri sevk edildi. Polis ekipleri yaptıkları 
incelemede, sahilde 500 metre aralık-
lı cinsiyeti ve kimliği belirsiz iki ceset 
buldu. Cesetler, savcı incelemesinin 
ardından Antalya Adli Tıp Kurumu-
na gönderildi. Öte yandan çarşamba 
günü Antalya’nın Alanya ve Manav-
gat sahillerinde 1 çocuk ve 1 yetiş-
kin cesedinin bulunmasının ardından 
önce Manavgat’ta 2, Serik’te 1 ceset 
bulundu. Önceki gün ise Aksu sahi-
linde 1 ceset bulundu. Son günlerde 
Antalya sahillerinde karaya vuran ce-
setlerin, bir kaçak göçmen teknesinin 
batmasından kaynaklanmış olabilece-
ği üzerinde duruluyor. 

DÜZENSİZ GÖÇMEN                      
TEKNESİ İHTİMALİ

Antalya Valiliği’nden olayla ilgi-
li yaptığı açıklamada batan düzensiz 
göçmen teknesine dikkat çekmiş ve 
“Basın yayın organlarında yer alan ve 

Antalya kıyılarında bulunan cansız be-
denlerle ilgili olay yeri inceleme ekiple-
rince yapılan incelemeler neticesinde 
kıyıya vuran 6 cansız bedenden biri-
nin bir süre önce kaybolan M.Ş.E.’ye 
ait olduğu değerlendirilmektedir. Nihai 
sonuç adli tıp incelemesi sonucu orta-

ya çıkacaktır. Diğer 5 cansız bedene ait 
ayakkabı ve kıyafetlerin üretim yeri-
nin Suriye olduğu belirlenmiştir. Lüb-
nan’ın Ankara Büyükelçiliği tarafın-
dan 11 Aralık 2023 tarihinde Lübnan 
ile Suriye arasındaki sahil bölgesinden 
yaklaşık 90 kişiyi taşıyan bir teknenin 
Kıbrıs’a doğru hareket ettiği, saatler 

sonra tekneyle bağlantının kesildiği 
ve müteakiben teknenin kaybolduğu 
bildirilmiştir” denilmişti. Valilik açıkla-
manın devamında ise “Son bir hafta-
lık meteorolojik kayıtlar incelendiğin-
de hâkim rüzgârın güney ve dalganın 
güneydoğu yönünden geldiği tes-
pit edilmiş olup, muhtemel teknenin 
batması sonucunda bahse konu can-
sız bedenlerin akıntı, rüzgâr ve dal-
ga sebebiyle ilimizin kıyı hatlarına 
sürüklenebileceği ihtimali değerlen-
dirilmektedir. 2023-2024 yıllarında 
Antalya ilinde herhangi bir düzen-
siz göçmen grubuna ilişkin intikal et-

miş bir kaza/olay veya kayıp bildirimi 
bulunmamaktadır. Denizlerimizde ve 
kıyılarımızda meydana gelen şüphe-
li ölüm olaylarına ilişkin kolluk birim-
lerimiz ve cumhuriyet savcılıklarımızla 
koordineli bir şekilde çalışmalara de-
vam edilmektedir” ifadelerini kullan-
mıştı.  İHA/DHA

Ceset sayısı 
8’e yükseldi

Serik’te bir otelin sahilinde 2 ceset bulundu. Böylece son 6 
günde Antalya sahillerinde bulunan ceset sayısı, 8’e yükseldi

Mühendİs uğurlandı
YUNANİSTAN’ıN Agio Theodoroi 

Limanı’ndan İtalya’nın Genova Lima-
nı’na seyir halindeki ‘MT TORC’ adlı 
gemide, 8 Ocak, saat 15.45 sıraların-
da kazan patladı. Kimyasal taşıyan 
gemide görevli 2’nci mühendis 
Mehmet Altaş, patlamada hayatını 
kaybetti. 2017 yılında Dokuz Eylül 
Üniversitesi Gemi Makineleri İşletme 
Mühendisliği Bölümü’nden mezun 
olan Mehmet Altaş’ın ölüm haberi, 

Antalya’da yaşayan ailesine verildi. 
Mehmet Altaş’ın cenazesinin ülkeye 
getirilmesi için Dışişleri Bakanlığı ko-
ordinesinde gemi, Cenova Limanı’na 
yönlendirildi. 

Olayla ilgili İtalyan yetkililer soruş-
turma başlattı. 11 Ocak’ta Cenova 
Limanı’na getirilen gemide yapılan 
incelemelerin ardından otopsisi 
tamamlanan Mehmet Aktaş’ın cena-
zesi bu sabah Antalya’ya getirildi. 

Mehmet Aktaş’ın cenazesi, Çakırlar 
Mezarlığı’nda kılınan namazın ardın-
dan defnedildi.

Mehmet Aktaş’ın babası, annesi ve 
eşi, tören sırasında güçlükle ayakta 
durdu. ‘MT TORC’ adlı geminin 2010 
yılında inşa edildiği, Malta bayrağı 
altında seyreden tanker olduğu, 
toplam uzunluğunun 135,59 metre, 
genişliğinin 20,6 metre olduğu öğre-
nildi. DHA

Yunanistan’dan İtalya’ya seyir halindeki Malta bayraklı ‘MT TORC’ isimli gemide kazan patlamasında hayatını 
kaybeden ikinci mühendis Mehmet Altaş’ın cenazesi, günler sonra getirildiği Antalya’da toprağa verildi

DÖŞEMEALTı ilçesinde, horoz dövüş-
türmek için bir araya gelen 33 şahsa ida-
ri işlem yapıldı.

Antalya İl Jandarma Komutanlığı Asa-
yiş Şube JASAT, Çevre Doğa ve Hayvan-
ları Koruma Tim Komutanlığı, Döşeme-
altı İlçe Jandarma Komutanlığı ekipleri, 
Döşemealtı ilçesinde horoz dövüşü yap-
tırıldığı bilgisine ulaştı. Yapılan dene-
timde hayvan dövüşü için özel hazırla-
nan bir pist ve 10 horozun bulunduğu 
belirlendi. Dövüş için bekleyen 33 şahsa 
‘5199 sayılı Hayvanları Koruma Kanunu-
na’ ilişkin idari işlem yapıldı. İHA

ALANYA’DA jandarma ekipleri tarafın-
dan yapılan genel trafik uygulamasın-
da 48 araç ve sürücüsüne 94 bin 474 bin 
lira para cezası kesildi.

Alanya İlçe Jandarma Komutanlığı ta-
rafından 20 Ocak Cumartesi günü genel 
trafik uygulaması yapıldı. Yapılan uygu-
lamalarda 611 araç kontrol edildi. Jan-
darma ekipleri, 48 araç ve sürücüsüne 
toplam 94 bin 474 lira cezai işlem uygu-
larken, 2 araç trafikten men edildi. İHA

horoz dövüşüne
jandarma baskını

genel trafİK 
uygulaMası

JandarMadan 6 araca 
trafİKten Men cezası

Antalya’nın Alanya 
ilçesinde jandarma 
ekiplerince yapılan 

genel trafik 
uygulamasında
6 araç trafikten 

men edildi
AlAnyA İlçe Jandarma Ko-

mutanlığı tarafından 21 Ocak 
Pazar günü genel trafik uygu-
laması yapıldı. Yapılan uygu-
lamalarda, bin 280 araç kont-
rol edildi. Ekipler 72 araç ve 
sürücüsüne 228 bin 320 TL ce-
zai işlem uygularken, 6 araç 
trafikten men edildi, 1 aranan 
şahıs yakalandı. İHA

devrilen
motosikletin 
sürücüsü 
yaralandı
ALANYA’DA sürücüsünün 

hâkimiyetini kaybettiği mo-
tosikletin sürücüsü yaralandı. 
Kaza, Oba Mahallesi Hayri Do-
ğan Caddesi’nde saat 14.00 sı-
ralarında meydana geldi. İd-
diaya göre, 07 ARP 070 plakalı 
Honda marka motosiklet, sü-
rücüsünün direksiyon hâki-
miyetini kaybetmesi sonucu 
devrildi. Motosiklet yaklaşık 5 
metre sürüklenerek park ha-

linde duran 07 HLM 065 pla-
kalı Volkswagen plakalı oto-
mobilin altına girdi. Kaza 
sonucunda motosiklette mad-
di hasar oluşurken, çevredeki 
vatandaşların ihbarı üzerine 
olay yerine jandarma ve 112 
Acil Sağlık Ekipleri sevk edildi. 
Sağlık ekipleri yaralı sürücüyü 
ambulansla hastaneye kaldır-
dı. Jandarma kazayla ilgili in-
celeme başlattı.  İHA
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Yurttan
kısa kısa

Van’da midibüs 
kazası: 27 yaralı

VAN’IN Gevaş ilçesinde, sürücüsü-
nün direksiyon hakimiyetini kaybet-
tiği yolcu midibüsü yan yattı. Kazada 
7’si çocuk 27 kişi yaralandı. Kazada, 
7’si çocuk 27 kişi yaralandı. Yaralılar, 
ihbarla bölgeye gelen itfaiye, AFAD, 
jandarma ve sağlık ekipleri tarafından 
araçtan çıkarıldı. Yaralılar, Van’daki çe-
şitli hastanelere sevk edildi. Jandarma, 
olayla ilgili soruşturma başlattı.

46 FETÖ’cü 
deşifre oldu!

KONYA İl Emniyet Müdürlüğü Ka-
çakçılık ve Organize Suçlarla Mücadele 
Şubesi ekipleri, FETÖ/PDY’ye yönelik 
operasyon düzenledi. Konya ve Ispar-
ta’da yapılan operasyonlarda örgütün 
‘ByLock’ adlı gizli haberleşme progra-
mını kullandığı öne sürülen 2’si kadın 
3 şüpheli, gözaltına alındı. Şüphelilerin 
ifadelerinden 46 FETÖ üyesi daha deşif-
re oldu. 3 şüpheli, adliyeye sevk edildi.

Osmaniye’de 
fabrika yangını

OSMANİYE’NİN Toprakkale ilçesin-
de bulunan Organize Sanayi Bölge-
si’nde gece saat 3.00’de bir tekstil fab-
rikasının makine bölümünde yangın 
çıktı. İhbar üzerine bölgeye Osmaniye, 
Toprakkale, Türkmen Beldesi, Hatay 
ve Erzin’den itfaiye ekipleri sevk 
edildi. Yangın kontrol altına alınırken 
dumandan etkilenen 4 işçi ise ambu-
lanslarla hastaneye kaldırıldı. 

1,5 milyon TL’lik 
ürün ele geçirildi

OSMANİYE’DE Kaçakçılık ve Organi-
ze Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü 
ekiplerince, E-90 Otoyolu çıkışında 
oluşturulan uygulama noktasında 
şüpheli araçlara yönelik çalışma 
yapıldı. Durdurulan TIR’ın dorsesinde 
yapılan aramada, 340 paket gümrük 
kaçağı sigara ve 1,5 milyon lira değe-
rinde 2 bin gümrük kaçağı elektronik 
sigara ele geçirildi. TIR’ın sürücüsü 
gözaltına alındı.

Balıkesir’de 
baltalı cinayet

BALIKESİR’İN Erdek ilçesinde 

Batuhan Edis, borcunu ödeme-

yen arkadaşı Onur Arıca ile tar-

tıştı. Tartışma kavgaya dönerken 

Edis, Arıca’ya bıçak ve satırla 

saldırdı. Onur Arıca kanlar içe-

risinde yere yığılırken şüpheli 

kaçtı. Hastaneye kaldırılan Arı-

ca, kurtarılamadı. Cenaze otopsi 

için Bursa Adli Tıp Kurumu’na 

gönderilirken kaçan şüpheli kısa 

sürede yakalandı. 

Zonguldak’ta 
maden göçüğü

ZONGULDAK’TA özel bir maden 

ocağında göçük meydana geldi. 

Yaşanan göçüğün arkasında kalan 

Anıl Açıcı ve Furkan Bahar, ocak 

içi haberleşme hattı ile yer üstüne 

durumu bildirdi. Göçük sebebiyle 

yer üstüne çıkamadıklarını ifade 

eden işçiler, sağlık durumlarının 

iyi olduğunu söyleyerek yardım is-

tedi.  İşçiler, yaklaşık 11 saat süren 

çalışmaların ardından sağ olarak 

kurtarıldı.

Mardin’de yine 
kadın cinayeti!

MARDİN’İN Artuklu ilçesi kırsal 

Dara Mahallesi’nde Cuma günü 

kız çocuğu dünyaya getiren ve 

Pazar günü taburcu edildikten 

sonra evde kocası Şiyar Ecevit 

(28) tarafından 17 bıçak darbesi 

ile öldürülen Vafta Ecevit (25), 

toprağa verildi. Şiyar Ecevit, adli-

yeye sevk edilirken Baro Başkanı 

Avukat İsmail Elik, “Son bir ay 

içerisinde Artuklu’da işlenen 2’nci 

kadın cinayeti” dedi.

DHA-İHA

ZAYİ

ZAYİ

Kalekapı Vergi Dairesi 60313025022 
kimlik, 0450106410 vergi nolu Ebru 

Akyön’e ait “A serisi 14951’den 
15150’ye kadar olan 4 cilt, 15201’den 

15300’e kadar 2 cilt ve 15351’den 
15400 e kadar 1 cilt fatura” 
kaybolmuştur hükümsüzdür.

Antalya Düden Vergi Dairesi  
29345251304 T.C nolu 1140141559 

sicil numaralı vergi mükellefiyim. 
İşletmemde kullanmakta olduğum 

seri B 823951 - seri B 823999 ,seri B 
824000 - seri B 824051, seri B 823901 
- seri B 823950 arası fatura koçanlar 

kayboldu. Hükümsüzdür. 
Akdeniz Yapı Malz. - OSMAN  AYDIN

KEMER’DE bir lisenin pansiyo-
nunda görülen uyuz vakası ne-
deniyle okul yönetimi, eğitime 
geçici ara vererek uzaktan eği-

time geçtiği iddia edildi. Öğrencilerin, 
uzaktan eğitim gördüklerini ve okula 
yalnızca sınava girmek için gittiklerini 
söyleyen veli Zehra Koca, “Pansiyonda 
2 çocukta uyuz olduğu ve bu nedenle 
okula önlem amaçlı ara verildiği söy-
lendi. Tatil dönüşü okul yüz yüze de-
vam edecek mi bilmiyoruz. Henüz bir 
açıklama yapılmadı” dedi.

ÇOCUKLARIMIZI TAKİP ETTİK 

Uyuz vakalarının ilk önce pansiyon-
da başladığını ve ardından okula sıçra-
dığını söyleyen veli Zehra Koca, “3 haf-
ta önce bazı duyumlar geldi. Okulda 
bazı öğrencilerin uyuz olduğuna dair. 
Veliler olarak çocuklarımızı bir süre ta-
kip ettik. Bazı öğrencilerde de görülme-
ye başlayınca çok kısa bir süre sonra 
okul uzaktan eğitime geçti. Ardın-
dan öğrenciler yalnızca sınava gitme-
ye başladı. Uyuz vakasının ilk 2 öğren-
ciyle başladığı ortaya çıktı. Daha sonra 
yayılmış. Ara tatil sonrası okulun yüz 
yüze eğitime geçip geçmeyece-
ğini bilmiyoruz. Veliler olarak 
salgın bitmeden ‘geçilmesin’, 
istiyoruz. Okul yönetimiyle ko-
nuştuğumuzda bir sorun olma-
dığını söylüyorlar. Ayrıca şu 
anda gribal enfeksiyon-
lar da artmış durum-
da. Her iki duruma da 
tam önlem alınma-
dan çocuklarımızın 
okula dönmesini is-

temiyoruz. Uyuz ciddi bir bulaşıcı has-
talık. Velilerin bu tarz durumlara karşı 
önceden uyarılması son derece önem-
li çünkü önlem almak için de vakitleri 

olur” dedi. 

HİJYEN MALZEMESİ EKSİK

Ayrıca okullarda ciddi hij-
yen malzeme eksikliği olduğu-
nu da belirten Koca, “Tuvaletler-

de tuvalet kağıdı, sabun, 
el kağıt havlusu, koku 
giderici, temiz hava-
landırma, ışıklandır-
ma gibi bir çok sorun 
ve eksik var. Veliler, 
bunları kendi büt-

çelerinden ödemek zorundalar yok-
sa öğrencilerin temiz bir tuvalete erişi-
mi zorlaşıyor. Bu nedenle acilen hijyen 
ürünleri ve temiz tuvaletler için hare-
kete geçilmeli ki tekrar benzer vakalar 
yaşanmasın” şeklinde konuştu.

ŞİKAYETLERDE ARTIŞ VAR 

Uyuzun yakın temasla bulaşabilece-
ğine dikkat çeken Antalya Tabip Odası 
Başkanı Prof. Dr. Taha Karaman, “Uyuz 
aynı ortamdan ziyade yakın temasla 
bulaşır. Aynı masada, sırada oturarak 
bulaşmaz. El sıkışarak da bulaşmaz. 
Yatakhane gibi ortak alanların kulla-
nımlarında bu olasılık artar” dedi. Dr. 
Karaman ayrıca son dönemde uyuz 

salgınıyla ilgili çok sık duyum aldıkla-
rını belirterek  “Konuyla ilgili remi bir 
açıklama yok. Farklı bölgelerden uyuz 
vakasıyla alakalı bazı duyum ve şikâ-
yetler alıyoruz. Uyuz kolay önlenebile-
cek bir salgın. Bu nedenle okul gibi top-
lu yerlerde yaşanabilecek olası salgın 
vakaları için yerel sağlık kamu kurum-
larını, şeffaf olmaya ve işbirliği yapma-
ya davet ediyorum. Tabip Odası olarak 
kamu yararı ve halk sağlığı adına üye-
lerimizle beraber Antalya’da yaşayan 
her bir vatandaşımızın sağlıkta iyi bir 
tedaviye ulaşması için hekimler ola-
rak her daim çalışıyoruz. Önleyici ted-
birler almak her zaman iyidir” ifadele-
rini kullandı.

TARIM ve Orman Baka-
nı İbrahim Yumaklı, gaze-
tecilerle bir araya geldi. Ga-
zetecilere açıklamalarda 
bulunup soruları cevaplan-
dıran Yumaklı, Türkiye’nin 
2028’e kadarki hayvancılık yol hari-
tasını yakın zamanda paylaşacakla-
rının bilgisini verdi. Yeni sistemde ih-
tiyaç duyulan kadar eti devletin Et 
Süt Kurumu aracılığıyla hiç aracı kul-
lanmadan getireceğini dile getiren 
Bakan Yumaklı, “Ama en önemli he-
defimiz nihayetinde bu ithalatı so-
nuçlandırmak, bitirmek olacak. Bir 
daha ithalat olmasın. Türkiye kendi 
besi materyalini üretsin. Kendi besi 
materyalini alsın, besicileri beslesin. 
Sonra da tüketiciye makul fiyattan 
et gelsin. Bu ithalat olan kısmı aslın-
da toplamda bizim hayvancılık po-
litikamızın sadece bir bölümü, kü-
çük bir bölüm. 6 tane başlığımız var 
bizim. Bu başlıkta hayvan hastalık-
larını engellemek var. Üreticiyi güç-
lendirmek var. Bu işi yapacak aile 
işletmelerini yapısal olarak güçlen-
dirmek var. Yani sadece 5-10 tane 
hayvanla bu iş olmaz. Biz onlara des-
tek olalım. Belli bir rakama ulaşsın-
lar. Ve en önemlisi de Türkiye’deki 
hayvan verimliliğini yukarı çıkarta-
lım. Bunu nasıl yapacaksınız? Verim-
siz hayvanları elemine edeceksiniz. 
Yerine verimli hayvanları hem et ve-
ren hem süt veren hayvanları geti-
receksiniz. Bu hayvancılık politikası 
dediğim gibi açıkladığımızda göre-
ceksiniz. Bu 6 başlığın en önemli ka-
lemleri bunlar. Bunun aynısı aslında 
bir büyük resimde üretim planlama-
sında konuşuyoruz. Aynısını bitkisel 
üretimde de yapıyoruz. Çalışmaları 
devam ediyor. Onları da ayrıca açık-
layacağız” ifadelerine yer verdi.

Süt noktasında prensiplerinin hiç-
bir zaman üreticinin zarar etmeme-
si üzerine kurulu olduğunun altını 
çizen Bakan Yumaklı, kendilerinin 
ombudsman gibi duracağını ve üre-
ticinin zarar etmeyeceği bir siste-
matiğin olmadı gerektiğini söyledi. 
“Çünkü sütü sadece süt olarak gör-
müyoruz” diyen Bakan Yumaklı, 
“Aynı zamanda et üretimiyle alaka-
lı da çok büyük bir etkisi var. Sütten 
memnun kalınmadığında sektörden 
çıkılıyor. Sektörden çıkıldığında kısa 
bir süre sonra katlamalı olarak prob-
lem geri dönmüş oluyor. Dolayısıy-
la bizim birincil amacımız, üreticinin 
zarar etmemiş olması. Bu konuda 
işte Ulusal Süt Çalıştayı’nda üretici-
ler, sanayiciler ve akademisyenler 
çalıştı. Burada herkesin uzlaşması 
gerekiyor. Nedir mesela? Bir işletme 
bir işletmede 150 baş hayvan olma-
sıyla 450 baş hayvan olmasının ara-
sında inanılmaz bir maliyet farkı var. 
Hatta bin 450 adet hayvanın var-
sa senin birim başına düşen maliye-
tin daha da düşer. Artı hayvan başı-
na alınan süt miktarı mesela. 25 kilo 
alıyorsan başka bir şey, 45 kilo alı-

yorsan başka bir şey. Biz istiyoruz ki 
burada herkes konuşsun. Bu kısmın 
çalıştayda çözüleceğini düşünüyo-
ruz” açıklamasını yaptı.

DENETİMLER SIKLAŞTI

Gıda enflasyonuna da değinen 
Bakan Yumaklı, “Ticaret Bakanlı-
ğı ile ortaklaşa çalışıyoruz. Maliye-
tin üzerine makul kâra hiç kimse bir 
şey söylemiyor. Önemli olan maliye-
ti doğru hesapla, üzerine makul kar 
koymak. Bu sektörden sektöre deği-
şir. Ancak şunu bizim kabul etme-
miz lazım. Gelecekte olacağını var-
saydığın ya da gönlün öyle istediği 
için “yüzde yirmi de ben şu payını 
koyuyorum” deyip o fiyattan insan-
lara sattığın andan itibaren başka 
bir problem oluşuyor. Ya da işte üre-
tici üretti, tüccar aldı, tüccar da ma-
lın fiyatı fiyatlansın diye piyasaya 
azar azar veriyor. Bu da bir problem. 
Bunları yakaladığımız anda gereke-
ni yapıyoruz. İster bizim tarafımızda 
olsun, ister Ticaret Bakanlığı tarafın-
da olsun. Bu konuda denetimlerimi-
zi sıklaştırdık” değerlendirmesinde 
bulundu. 

Kemer’de bir lisede 2 öğrencide uyuz vakası görüldüğü bu nedenle de okulun 
ara tatil öncesinde uzaktan eğitime geçtiği iddia edildi. Veliler ise tatil 

dönüşü okulun yüz yüze eğitime devam edip etmeyeceğini merak ediyor

Lisede uyuz 
vakası iddiası

SüTTE ürETİcİ
Zarar gÖrMESİn

Tarım ve Orman Bakanı İbrahim Yumaklı, süt ile ilgili prensiplerinin 
hiçbir zaman üreticinin zarar etmemesi üzerine kurulu olduğunu söyledi

SON bir hafta içinde çeşitli asayiş olay-
larından gözaltına alınan bin 641 şüp-
heliden, 220’si tutuklandı. Antalya Cum-
huriyet Başsavcılığı’nın talimatları 
doğrultusunda, İl Emniyet Müdürlüğü 1 
haftada yapılan uygulamalarda 321 bin 
071 şahıs sorgularken, farklı suçlardan 
aranması bulunan 746 şahıs yakalandı. 
187 bin 927 araç ve 11 bin 895 motosik-
let incelendi, aranması bulunan 2 araç ve 
16 motosiklet yakalandı. Denetlenen 651 
günübirlik konaklama yerinden 10 işlet-
meye “Konaklama Kaydı Yapmamaktan”, 
1 şahsa “Kayıt Dışı Günübirlik Olarak Ki-
ralama Yapmaktan” idari para cezası uy-
gulandı.  Yapılan çalışmalarda; 29 adet 
tabanca, 15 adet tüfek, 14 adet kuru sıkı 
tabanca, 528 adet fişek ile hırsızlık malze-
mesi olduğu değerlendirilen 3 adet bisik-
let, 3 adet cep telefonu ve yaklaşık 55 bin 
lira değerinde gıda ve giyim malzemesi 
ele geçirildi.   İHA

Bir haftada 
220 tutuklama

GÜVEN 
GÜNEŞ
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Dünyadan 
kısa kısa

Donetsk’te 
27 kişi öldü

UKRAYNA’NIN Rusya tarafından 
ilhak edilen Donetsk şehrine yönelik 
düzenlediği saldırıda bilanço artıyor. 
Rusya’nın atadığı Donetsk’in sözde li-
deri Denis Puşilin yaptığı açıklamada, 
saldırıda hayatını kaybedenlerin sa-
yısının 27’ye yükseldiğini, yaralanan 
25 kişinin ise tedavilerinin sürdüğünü 
duyurdu. Puşilin, şehirde 1 günlük yas 
ilan edildiğini belirtti.

İran’da bir asker 
5 kişiyi öldürdü

İRAN’IN Kirman kentinde bulunan 
askeri üste bir asker dehşet saçtı. İran 
Ordusu Güneydoğu Bölge Karargahı 
Komutanı Tuğgeneral Amir Gholama-
lian yaptığı açıklamada, nöbet yerini 
terk eden bir askerin yatakhaneyi 
bastığını ve 5 silah arkadaşını vurarak 
öldürdüğünü ifade etti. Kimliği açık-
lanmayan askerin silah arkadaşlarına 
neden ateş açtığı henüz bilinmiyor. 

Trump’ın rakibi 
adaylıktan çekildi

ABD’DE 5 Kasım’da yapılacak 
başkanlık seçimlerine dair flaş bir 
gelişme yaşandı. Florida Valisi Ron De-
Santis aday adaylığından çekildiğini 
açıkladı. Yaptığı açıklamada Trump 
lehine yarıştan çekilme kararı aldığını 
kaydeden DeSantis, “Cumhuriyetçi 
seçmenlerin çoğunluğunun Donald 
Trump’a bir şans daha vermek istediği 
çok açık” dedi.

ABD’de can 
kaybı artıyor

ABD’NİN büyük bir bölümünü 
etkisi altına alan kar fırtınası ve kutup 
soğukları nedeniyle can kaybı giderek 
artıyor. Ülke genelinde geçtiğimiz 
haftadan bu yana hayatını kaybeden-
lerin sayısı 89’a yükseldi. En çok kayıp 
en az 25 can kaybı ile Tennessee’de 
yaşanırken Oregon 16 can kaybıyla 
ikinci sırada yer aldı. Olumsuz hava 
şartlarının hafta başına kadar devam 
etmesi bekleniyor.

Çin’de heyelan 
meydana geldi

ÇİN’İN güneybatısındaki 

Yunnan eyaletinde yerel saatle 

05.51’de heyelan meydana 

geldi. Zhaotong şehrine bağlı 

Zhenxiong ilçesinde meydana 

gelen heyelanda 18 evle birlikte 

en az 47 kişinin toprak altında 

kaldığı açıklandı. Olayın ardın-

dan bölgede 1 kişi sağ kurtarıldı, 

500’den fazla kişi ise tahliye 

edildi. Ölü sayısına ilişkin net bir 

bilgi paylaşılmadı. 

Ekvador’da 
şiddet artıyor

EKVADOR’DA şiddet olayları 

artarak devam ediyor. Polis 

tarafından yapılan açıklamada, 

Guayas eyaletine bağlı Yaguachi 

kasabasındaki bir hastaneye 

baskın düzenleyip kontrolü ele 

geçirmeye çalışan 68 kişinin 

gözaltına alındığı belirtildi. Yarı 

çıplak şekilde yere yatırılan 

şahıslar, ters kelepçeyle otobüse 

bindirilerek polis merkezine 

götürüldü. 

Berlin’de ırkçılık 
karşıtları sokakta

ALMANYA’DA aşırı sağcı AfD 

(Almanya için Alternatif) Partisi 

ve ırkçılık karşıtı protestolar 

sürüyor. Başkent Berlin’deki 

parlamento binası Reichstag’ın 

önünde toplanan yaklaşık 100 bin 

kişi, ülkedeki bütün yabancıları 

sınır dışı etmeyi planladığı ortaya 

çıkan aşırı sağcı AfD Partisi’ni 

protesto etti. Göstericiler, Alman-

ya’da demokrasinin korunmasına 

vurgu yaptı.

DHA-İHA

Mezar taşı üzerinde en çok bilinen ‘Ne 
İçindeyim Zamanın’ adlı şiirinin ilk iki 
dizesi yazılıdır:

‘Ne içindeyim zamanın 
Ne de büsbütün dışında’

Oysa O’nu zamanımızın içine taşımak zorun-
dayız.

Ahmet Hamdi Tanpınar, Antalya’nın turizm 
gibi edebiyat alanında da ön plana çıkarma-
sı gereken bir şahsiyettir. Nasıl ki Kafka’nın 
Prag’da eserlerinin yer aldığı müzesi bir ibadet 
alanı gibi gezilir, Ahmet Hamdi Tanpınar da 
aynı değerde bilinmeye, tanınmaya layık bir 
dünya yazarımızdır.

Neden Antalya için Ahmet Hamdi Tanpınar 
önemlidir? Babasının görevi nedeniyle 1916 yı-
lının bir sonbaharında Antalya gelmiş. Antalya 
Lisesi’nde okumuş, öğrencilik yıllarını bu kentte 
yaşamış. O yıllardaki anılarını ‘Antalyalı Genç 

Kıza Mektup’ ve ‘Huzur’ adlı romanında yaz-
mış. Antalya’da geçirdiği zamanların ve anıların 
edebiyatı sevmesinde önemli katkısı olduğunu 
söylemiştir. O’nu dünyaya tanıtan ise bir kitap 
olmuş; 

‘Saatleri Ayarlama Enstitüsü’
Amerikalı sunucu Oprah Winfrey uzun yıl-

lar önce Ahmet Tanpınar’ın İngilizce ve diğer 
yabancı dillere çevrilen ‘Saatleri Ayarlama Ens-
titüsü’ adlı kitabını dünyaya tanıtırken, “Muhte-
melen bu kitap 20’nci yüzyılın en iyi Türk ro-
manı” demişti. Kitap Amerika’da satış rekorları 
kırmıştı. Çok sayıda yabancı kitap eleştirmeni 
de, Saatleri Ayarlama Enstitüsü için , “Bütün bir 
20’nci yüzyılı eleştirebilecek güçte” yorumu 
yapmış, “Tanpınar’ın bu büyük temsili, bizim 
kültürümüze de oldukça net bir şekilde hitap 
ediyor” ifadelerini kullanmışlardı. Ahmet Ham-
di Tanpınar, özellikle roman alanında çok sayı-

da eser vermemesine rağmen, ölümünden 
sonra yapıtlarının yayımlanmasının yanı 
sıra, hakkında kırka yakın inceleme kitabı 
çıkmış ve Türk edebiyatının başlıca ince-
leme alanlarından biri haline gelmiştir.

Türk klasikleri arasında yer alan Ahmet 
Hamdi Tanpınar’ın 1961 yılında yayın-
lanan başyapıtlarından Saatleri Ayarlama 

Enstitüsü günümüze kadar kalitesini korumuş 
romanlardan sadece bir tanesidir. 

Türk insanının batı ve doğu arasında kalması-
nı ve bocalamasını konu edinen romanda saat 
ustası Nuri Efendinin gözünden mükemmel bir 
hikâye anlatılıyor. Batı ve doğu uygarlıklarının 
arasında kalan Türk toplumunun zamanla de-
ğişmesi ve insanların paraya verdiği önem ile 
bir anda nasıl değişebileceğini anlatan romanda 
Ahmet Hamdi Tanpınar’ın kendine öz alaycı 
iğnelemelerini görmek mümkün. Okunması ge-
reken romanların başında gelen Saatleri Ayarla-
ma Enstitüsü kitabı Osmanlı’dan Cumhuriyet’e 
geçişe de farklı bir şekilde ayna tutmaktadır.

Ahmet Hamdi Tanpınar’ı geçmişte bırakma-
mak ve bu değerli yazarımızı zamanımıza taşı-
mak zorundayız. Antalyalılara da burada görev 
düşüyor.

Fahrettin 
HEPKESKİN

Zamanın 
dışında 
olmak!

ANTALYA Ticaret Borsası (ATB) 
Başkanı Ali Çandır, Türkiye 
İstatistik Kurumu (TÜİK) ta-
rafından açıklanan Kasım 

ayı Tarım Girdi Fiyat Endeksi’ni (Ta-
rım-GFE) değerlendirdi. Çandır,  Ka-
sım ayında da tarımsal girdi mali-
yetlerinin yüksek olduğunu söyledi. 
Tarım-GFE’nin aylık yüzde 1,44 ilan 
edildiğini belirten Çandır, “Bu ra-
kam, endeksin ölçülmeye başladığı 
2015 yılından itibaren kasım ayları or-
talamasının 1,07 katı oldu” dedi. Ta-
rım-GFE’nin Kasım ayında yıllık yüzde 
38,82 ilan edildiğini kaydeden Çan-
dır, “Bu yıllık rakam, geçen yılki yüzde 
121,49 düzeyinin üçte biri civarındadır. 
İlan edilen yıllık rakamın yüzde 31,96 
olan ortalamadan bir miktar yüksek 
olması, gelecekteki düşüş beklentileri-
ni artırmaktadır. Kasım ayı için açıkla-

nan tarımsal girdi maliyetleri enflasyo-
nu aylıkta ortalamalarda seyrederken, 
yıllıkta 2022 yılından sonraki en yük-
sek düzeyde gerçekleştiö değerlendir-
mesinde bulundu. 

HAYVAN YETİŞTİRMEK 
PAHALANIYOR

Çandır, Kasım ayı Tarım-GFE’nin alt 

kalemlerine bakıldığında tohumda ay-
lık yüzde 1,87, enerjide yüzde -1,80, 
gübrede yüzde -2,15, ilaçta yüzde 1,46, 
veteriner harcamalarında yüzde 10,84, 
yemde yüzde 3,01 ve diğer kalemler-
de ise yüzde 2,12 değişimler ilan edil-
diğini belirtti. Başkan Çandır, yıllıkta 
tohumda yüzde 44,12, enerjide yüzde 
38,51, gübrede yüzde 8,44, ilaçta yüzde 
25,06, veteriner harcamalarında yüz-
de 144,54, yemde yüzde 25,03 ve di-
ğer kalemlerde ise yüzde 83,90 artış 
ilan edildiğine dikkat çekti. Çandır, ta-
rımsal yatırıma katkı sağlayan mal ve 
hizmetlerin fiyatlarında aylıkta yüz-
de 1,70, yıllıkta72,48’lik artış olduğunu 
kaydetti. 

HAYVAN YEMİNDEKİ ARTIŞ 

Kasım ayında Tarım-GFE alt kalem-
lerinde aylıkta sıra dışı rakamlar göz-

lendiğini, en dikkat çekici kalemle-
rin veteriner harcamaları ve hayvan 
yemindeki artışlar olduğunu belir-
ten Çandır, “Veteriner harcamaların-
da 2023 yılı boyunca ciddi bir artış göz-
lemlenmektedir. Bu artış eğilimi Kasım 
ayında da devam etmiştir. Öyle ki yüz-
de 10,84’lük aylık artış, Ocak ve Tem-
muz 2023 tarihlerindeki rekor artışla-
rın ardından üçüncü, tüm zamanların 
ise dördüncü en yüksek artışı olmuş-
tur. Hayvan yeminde ise yüzde 3,01’lik 
aylık artış, ocak ayından sonra en yük-
sek artış olmuştur. Veteriner harcama-
larındaki yıllık yüzde 144,54’lük artış 
tüm zamanların rekoru düzeyinde ol-
muştur. Diğer bir dikkat çekici kalem 
olan diğer mal ve hizmetler kalemin-
deki aylık yüzde 2,12’lik artışa karşı-
lık yıllık yüzde 83,90’lık artış görülmüş-
tür.”  DHA

ANTALYA Genç İş İnsanları Derne-
ği genel kurulunu gerçekleştirdi. 3 yıl-
lığına ANTGİAD Başkanı seçilen Ercan 
Yavaş, yaptığı teşekkür konuşmasın-
da şunları söyledi: “ANTGİAD, Antalya 
ekonomisinin önemli bir bölümünü 
temsil eden çok değerli iş insanların-
dan oluşuyor. Bu iş insanlarımızın 
hepsi yıllardır kent ekonomisine cid-
di katkıda bulunuyorlar. Ve bu iş in-
sanlarımız gençliklerinin enerjisiyle 
şirketlerinde inovasyon temelli işler 
üretiyorlar. Bundan sonra hep birlik-
te göreceğiz ki ANTGİAD’ın genç ener-
jisi toplumla buluşacak ve kentin en 
önemli ekonomik kaldıraçlarından bi-

risi olacak.”
ANTGİAD Başkanı Yavaş, “3 yılda 

hayata geçireceğimiz 100’ü aşkın pro-
je hazırladık. Bu projelerle kent di-
namikleriyle entegre çalışmalar yü-
rüteceğiz. Bunların en başında da 
üniversitelerimizi ile sanayinin işbir-
liği olacak. Yani akademik bilgi ile iş 
dünyasını entegre edeceğiz. Böylece 
birbirini besleyen ve sürekli verimlili-
ği artıran iş modellerini topluma sun-

muş olacağız” diye konuştu.
Başkanlık seçimlerine stratejik plan-

lamayla hazırlandıklarını dile getiren 
Ercan Yavaş, “3 yılllık görev süremi-
zi ay ay planladık. 36 ayda hangi pro-
jeleri hangi ay hayata geçireceğimizi 
önceden belirledik. Bugünden itiba-
ren projelerimizi ay ay hayata geçirip, 
toplumla paylaşacağız. Projelerimizin 
önemli bölümlerinde sosyal sorumlu-
luk projeleri öne çıkacak ve topluma 

olan manevi borçlarımızı da ödemiş 
olacağız” dedi. ANTGİAD’ın yeni yö-
netim kurulu ise şu isimlerden oluştu: 
Ercan Yavaş, Esra Binbaşıoğlu, Nesli-
han Yalçın, Merve Koçdemir, Neslihan 
Üstün Yüksel, Eray Hikmet Özil, Ömür 
Taylan, Hüseyin Aslan, Onur Adem-
han, Kazım Kestane, Burak Kilitçioğlu, 
Kutlu Çağan Şentürk, Oktay Küçükoğ-
lu, Merih Alıkan, Osman Can Kaya, İs-
mail Tuzcu.  DHA

Tarımsal girdi 
maliyeTi yüksek
Kasım ayı Tarım Girdi Fiyat Endeksi’ni (Tarım-GFE) değerlendiren Antalya Ticaret Borsası (ATB) 

Başkanı Ali Çandır, Kasım ayında da tarımsal girdi maliyetlerinin yüksek olduğunu söyledi

ANTGİAD’DA yENİ BAşkAN yAvAş
Antalya Genç 

İş İnsanları 
Derneği’nin 

(ANTGİAD) yeni 
başkanı, Ercan 

Yavaş oldu



AntAlyA Büyükşehir Beledi-
yesi Kırsal Hizmetler Dairesi 
Başkanlığı, Elmalı’da yol kon-
forunun ve ulaşımın daha 

rahat olması için çalışmalarını ara-
lıksız sürdürüyor. Bu kapsamda Elma-
lı Korkuteli karayoluna bağlanan Çu-
kurelma Mahallesi 
yolunda alt yapı ça-
lışmalarının ardın-
dan sathi asfalt dö-
kümüne başlandı.

ULAŞIM KONFORU 
YÜKSELECEK

Elmalı Çukurel-
ma Mahalle Muhta-
rı Mustafa Kocabıyık 
“Antalya Büyükşehir 
Belediyesi Kırsal Hiz-
metler Dairesi Baş-

kanlığı ekipleri yolda daha 
önce drenaj, büz, şarampol 
çalışmalarını tamamladı. 
Şimdi de Çukurelma yolunu 
sathi asfaltla kaplıyor. Ula-
şım konforunun yükseltil-
mesi ile birlikte mahallede 

yaşayan ve şehir merkezine giden va-
tandaşlar artık daha rahat bir ulaşıma 
kavuşacak” dedi.  Kocabıyık, Antalya 
Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin 
Böcek ve emeği geçen tüm çalışanlara 
teşekkür etti.  
BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ / BÜLTEN
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AntAlyA’yA özel bulmAcA köşesi

TArıM ve Orman Bakanlığı, Devlet Su 
İşleri (DSİ) Genel Müdürlüğü; Türkiye’nin 
dört bir yanında su yapıları inşa etmeyi 
sürdürüyor. ‘Su vatandır’  hassasiyeti ile 
çalışmalarını sürdüren DSİ, suyun özellik-
le tarım ve sanayide yarattığı güçlü etki-
si sayesinde geniş iş sahalarının doğması-
na imkan sağlarken yapmış olduğu taşkın 
koruma tesisleri ile de olası taşkınlardan 
kaynaklanabilecek can ve mal kayıpları-
nı önlemek için de mücadele ediyor. An-
talya’ya yapmış oldukları DSİ yatırımları 
hakkında açıklamada bulunan DSİ Ge-
nel Müdürü Mehmet Akif Balta, “Özellikle 
modern sulama projelerimiz ülkemiz için 
son derece önem arz etmektedir. Son 21 
yılda Antalya’da inşa ettiğimiz 62 sulama 
tesisi ile 518 bin 169 dekar tarımsal arazi-
yi sulamaya açtık” dedi.

ANTALYA’YA 21 BARAJ VE 3 GÖLET

Turizm ve tarım kenti Antalya’da refah 
düzeyinin artması için son 21 yılda; 214 
tesis ile 23 milyar 875 milyon TL yatırım 
yaptıklarını vurgulayan DSİ Genel Müdü-
rü Balta, “Antalya’da son 21 yılda 21 baraj 
ve 3 gölet inşa ettik ve böylece 441 milyon 
metreküp su depolama hacmine ulaştık” 
diye konuştu.

Antalyalı çiftçilerin tarımsal arazilerini 
büyük bir emek ve özveri ile değerlendir-
diklerini vurgulayan DSİ Genel Müdürü 
Mehmet Akif Balta, şöyle konuştu: “An-
talya’nın su kaynaklarını değerlendirmek 
için yeni barajlar inşa ediyoruz. Şu anda 4 
barajın yapım çalışmaları devam ediyor. 
Bu barajların tamamlanması ile 76 bin 
860 dekar tarımsal araziyi daha sulama 
suyuna kavuşturmayı hedefliyoruz. Ayrı-
ca Antalya’da taşkın riskini azaltmak için 
son 21 yılda tamamlanan 104 adet taşkın 
koruma tesisi ile 168 adet yerleşim yeri ve 
308 bin 755 dekar arazinin taşkın kontrolü 
sağlanmıştır. 16 adet taşkın koruma tesi-
sinin de inşaat çalışmaları devam etmek-
tedir”

Arazi Toplulaştırma ve Tarla İçi Geliş-
tirme Hizmetleri kapsamında Antalya’da 
1 adet işin tamamlanarak toplam 55 bin 
650 dekar alanda arazi toplulaştırma tesci-
li yapıldığına dikkati çeken Genel Müdür 
Balta, Antalya’da son 21 yılda 20 Hidro-
elektrik Enerji Santrali (HES) tesisinin iş-
letmeye alınarak yıllık 643,67 GWh enerji 
üretimi sağlandığını söyledi.  DHA

ÇukurelmA’yA ulAşım 
dAhA rAhAt olAcAk

Büyükşehir 
Belediyesi, Elmalı’nın 

2 kilometrelik 
Çukurelma yolunda 

asfalt çalışmasını 
tamamlıyor

Konyaaltı’nı dolu vurdu

AKSEKİ-Seydişehir kara yolunda yaşanan 
kar yağışı etkili oldu. Kar yağışı, Akseki-Sey-
dişehir kara yolu Battı Çıtı mevkiinden iti-
baren Karayolları Bakımevi arasında yakla-
şık 10 kilometrelik yolda etkili oldu. Bin 825 
metre rakımlı Alacabel mevkiinde kar kalın-
lığı yer yer 5-10 santimetreye kadar ulaşır-
ken, Karayolları Alacabel ekipleri çok sayıda 
iş makinesi ile yolda biriken karı temizleme 
çalışması başlattı.   İHA

Meteoroloji 4. Bölge Müdür-
lüğü’nün fırtına ve yağmur uyarısı 
verdiği Antalya’da Pazar günü saat 
19.00 sıralarından itibaren başlayan 
sağanak ve dolu yağışıyla birlik-
te yollarda su birikintileri oluştu. 
Kentte trafik bazı noktalarda durma 
noktasına geldi. Şiddetini artıran 
yağmur ile birlikte şimşekler de 

gökyüzünü aydınlattı. Konyaaltı 
ilçesinde bulunan liman ve Hurma 
mahallelerindeki rögarlar yağ-
murdan kaynaklı taştı. Sağanakla 
beraber dolu yağışının da görüldüğü 
kentte, yollarda biriken dolu taneleri 
görüldü.  Şimşeklerin çaktığı anlar 
vatandaşların cep telefonu kamera-
larına yansıdı. DHA

Akşam 
saatlerinden 

itibaren 
etkili olan 
sağanak 
ve dolu, 

kentte hayatı 
olumsuz 
etkiledi

dSİ’den 
214 teSİS

alacabel’de 
Kar yağışı
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 6.AYAK YİPEK (1)

Ankaragücü’nden 
‘transfer yasağı’ mesajı 

Ankaragücü, transfer yasağı al-
malarına sebep olan ödemelerin 

yapıldığını ve transfer yapmalarının 
önünde bir engel kalmadığını duyurdu. 
MKE Ankaragücü’nün sosyal medya 
hesabından yapılan açıklamada, 18 
Ocak 2024 tarihi itibarıyla transfer ya-
sağı uygulanan söz konusu dosyaların 
kapatıldığı ve kulübün transfer yap-
masına engel teşkil edecek bir yasağın 
bulunmadığı duyuruldu.  

Anastasios Bakasetas
Trabzon’dan ayrıldı 

Fatih Terim’in teknik direktör-
lüğünü yaptığı Yunan takımı 

Panathinaikos ile anlaşmaya varan 
Anastasios Bakasetas, Trabzon’dan ay-
rıldı. Galatasaray derbisinin ardından 
Trabzonspor’a veda eden Anastasios 
Bakasetas, bugün Trabzon’dan ayrıldı. 
Havalimanının iç hat terminalinde 
bordo-mavili taraftarlar tarafından 
tezahüratlarla uğurlanan futbolcu, 
futbolseverlerle fotoğraf da çektirdi.  

Menemen FK
zirveye oynuyor 

TFF 2. Lig Kırmızı Grup’ta mücade-
le eden Menemen FK, son 6 ma-

çında 5 galibiyet ve 1 beraberlik alarak, 
ligde 5. sıraya kadar yükseldi ve lider 
Kastamonuspor’la arasındaki puan 
farkını 8’e indirdi. Menemen FK, Teknik 
Direktör Yılmaz Vural’ın takımın başına 
geçmesiyle birlikte 10 maça çıkan sa-
rı-lacivertli ekip, bu süreçte 7 galibiyet, 
2 beraberlik ve 1 de mağlubiyet yaşadı. 

Fenerbahçe 
Noua ile anlaştı 

Fenerbahçe Erkek Basketbol 
Takımı, Bertram Derthona forması 

giyen uzun forvet oyuncusu Amine 
Noua ile 1 aylığına anlaşmaya varıldığı-
nı açıkladı. Fenerbahçe Erkek Basketbol 
Takımı, forvet bölgesinde yaşanılan 
sakatlıklar nedeniyle transfer çalışma-
larına devam ediyor. Sarı-lacivertliler, 
Bertram Derthona forması giyen 
Amine Noua ile 1 aylığına anlaşmaya 
varıldığını duyurdu.   

Dyshawn Pierre 
şoku yaşanıyor 

Euroleague’in 22. haftasında Zalgi-
ris Kaunas ile oynanan mücade-

lesinde sakatlanan Fenerbahçe Erkek 
Basketbol Takımı’nın başarılı forveti 
Dyshawn Pierre’in sağ bacak hamstring 
kasında yırtık tespit edildiği ve tedavisi-
ne başlanıldığını açıkladı. Fenerbah-
çe’nin başarılı basketbolcusu Dyshawn 
Pierre, Zalgiris Kaunas müsabakasında 
sakatlanarak kenara gelmişti. 

Efe Sarıkaya
Grenoble’da 

Altay’ın 18 yaşındaki savunma 
oyuncusu Efe Sarıkaya, Fransa 

Ligue 2 takımlarından Grenoble ile 
anlaştı. Maddi anlamda zor günler 
geçiren Altay’da bir oyuncu satışı daha 
gerçekleşmek üzere. Adı Antalyaspor 
ve Konyaspor ile de anılan Efe Sarı-
kaya, Fransa Ligue 2 takımlarından 
Grenoble ile her konuda anlaştı. Fransız 
ekibi, 200 bin Euro bonservis ve 100 bin 
Euro da bonus şeklinde anlaştı.   

BiSiKLET Turizmi Derneği Başkanı 
Recep Şamil Yaşacan, bisiklet turizmin-
den beklentilerinin çok fazla olduğunu 
söyledi. Yaşacan, “Futbolu da geçecek, 
golfü de geçecek. Bunun yapısı hazır-
lanırsa tabi” dedi. Uluslararası Bisik-
let Federasyonu ve Türkiye Bisiklet Tu-
rizmi Derneği tarafından geçen yıl ilki 
düzenlenen Türkiye Kış Bisiklet Yarışla-
rı Serisi’nin kapsamı bu yıl genişletildi. 
‘Türkiye Kış/Yaz Bisiklet Yarışları Serisi’ 
adı altında düzenlenecek yarışlar, An-
talya ve Kayseri’de gerçekleştirilecek. 
27 Ocak’ta başlayacak yarışın kış bölü-
mü toplam 8 etaptan oluşacak. Serik, 
Aksu, Manavgat ve Alanya ilçelerinin 
Aspendos ve Side gibi tarihi ve turistik 
bölgelerinde yapılacak yarış, 3 Mart’ta 

tamamlanacak. Serinin yaz bölü-
mü ise Kayseri Erciyes’te devam 
edecek. Toplam 9 etabın koşu-
lacağı Erciyes yarışları, 6 Tem-
muz’da başlayıp, 25 Ağustos’ta 
sona erecek. Türkiye Kış/Yaz Bisik-
let Yarışları Serisi’nde dünyanın 
en önemli yarışçıları ve takımları 
mücadele edecek.

‘ANTALYA’DA BİSİKLET             
DOSTU 38 OTEL’

Bisiklet Turizmi Derneği Başkanı Re-
cep Şamil Yaşacan, gerçekleştirilecek 
yarışın dünyanın en büyük bisiklet ya-
rışı serisi olduğunu belirterek, ocak, şu-
bat, mart aylarında Antalya bölgesin-
de yarışlar yapılacağını, temmuz ve 

ağustos aylarındaki etapların ise Erci-
yes’te düzenleneceğini söyledi. Bisik-
let turizminin önemine vurgu yapan 
Yaşacan, bisiklet dostu otellere ağır-
lık verilmesi gerektiğine işaret etti. An-
talya’da bisiklet dostu 38 otel bulun-
duğunu anlatan Yaşacan, ispanya’da 
bu rakamın 1200 dolayında olduğuna 

vurgu yaptı. Bisiklet müşterisinin 
Avrupa’da 52 milyar euro cirosu ol-
duğunu belirten Yaşacan, “Dünya-
da demiyorum bu rakam sadece 
Avrupa’da. Hedefimiz, bunun 5-10 
milyar eurosunu alabilmek. Bu ra-
kamları 1-2 sene içerisinde alabilir-
sek, kendimizi başarılı sayacağız. 
Ülkemize bisiklet yarışları aldık ve 
birçok ülkeden sporcu yarışlara 

gelecek. Bu da ülkemizin tanıtımı için 
çok önemli. Etap etap ilerliyoruz. Gele-
cekte bisiklet turizmi bu hızda gider-
se, 5 milyar euro hayal değil. 5 milyar 
euroyu bile beğenmeyeceğiz. Hedef, 
en az 10 milyar euro olacak. Şu andaki 
süreci güzel işleterek gidebilirsek, bu 
rakamlara ulaşabiliriz” dedi.  DHA

ANTALYASPOR, Süper Lig’in 21. Haftası’nda dep-
lasmanda karşılaştığı Konyaspor ile 1-1 bera-
bere kaldı. Maçın ardından düzenlenen basın 
toplantısında konuşan Antalyaspor Teknik Di-

rektörü Sergen Yalçın, “Baktığımız zaman maçın büyük 
bir bölümü oyun kontrolümüzdeydi. Oyunun başında 
da pozisyonlarımız vardı. Öne de geçebilirdik ama bu tür 
müsabakalarda deplasmanda gol yedikten sonra oyunu 
çevirmek gerçekten kolay değil. Konyaspor ligdeki pozis-
yonda çok sağlıklı bir yerde değil. Onlar da çok mücadele 

ediyor. Kazanmak için doğal olarak mücadele ediyorlar. 
Ama 3 maçtır geriye düşüyoruz oyunlarda. Ondan son-
ra çevirmek için çok çaba sarf ediyor çocuklar. Bence bi-
zim adımıza en sevindirici taraf bu. Bu tür deplasmanlar 
ikinci yarı çok daha zor olacak. Çünkü herkes kazanmak 
istiyor doğal olarak. O yüzden en azından kazanamıyor-
sak kaybetmemek bizim için sevindirici. Teknik ekip ola-
rak Konyaspor’a da bundan sonraki maçlarında başarılar 
diliyorum. inşallah bizim için de bundan sonrası iyi olur” 
şeklinde konuştu. İHA

ANTAlyASPor TEKNİK DİrEKTörÜ SErGEN yAlçıN: 

KaybetmemeK 
sevindirici
Antalyaspor Teknik Direktörü Sergen Yalçın, Konyaspor ile 

berabere kaldıkları maçın ardından yaptığı açıklamada, 
“Maçın büyük bir bölümünde oyun kontrolümüzdeydi. 
Oyunun başında da pozisyonlarımız vardı. En azından 

kazanamıyorsak kaybetmemek bizim için sevindirici” dedi

SoN MAçTA DA NAMAğluPlAr
Kepez Belediyesi Spor Kulübü Kadın 

Hentbol Takımı, son maçını da yenilme-
den birinci bitirerek 1. Lig için play-off 
bileti aldı.

Kepez Belediyesi Spor Kulübü Kadın 
Hentbol Takımı, Konya’nın Hoca Ahmet 
Yasevi takımı ile yaptığı maçta 33-33 bera-
bere kalarak ligini yenilgisiz tamamladı. 
Böylelikle 15 Mart’ta başlayacak 1. Lig 

öncesi oynanacak play-off karşılaşmaları-
na katılma hakkı kazanan Kepez’in kızları, 
4’lü gruplarından birinci çıkmaları halinde 
1. Lig’e yükselecek. Oyunculardan 2’sini 
de milli kampa gönderen takım antrenö-
rü Sertan Sarpaş, “İlk kez katıldığımız 2. 
Lig’de grubumuzu birinci bitirdik. Takı-
mımızı 1. Lig’de görmek istiyorum” dedi.  
dhA

bisiKlet turizminden 
beKlenti çoK büyüK

Bisiklet Turizmi Derneği 
Başkanı Recep Şamil 
Yaşacan, Avrupa’nın 
bisiklet turizminden 
52 milyar euro gelir 

elde ettiğini belirterek, 
Türkiye’de de bisiklet 

turizminin popüler hale 
getirilmesi için çalışmalar 

yapıldığını söyledi

MAvİ KElEBEKlEr Dolu DİzGİN GİDİyor
HENTBOL Kadınlar Süper Ligi’nde Konya-

altı Belediye SK fırtınası esiyor. Avrupa şam-
piyonu apoletli Mavi Kelebekler, deplas-
manda Anadolu Üniversitesi’ni 44-30 skorla 
mağlup ederek üst üste 13’üncü galibiyetini 
elde etti. Geçen yıl süper lig şampiyonluğu-
nu son maçta kaybeden Maviler, 2023-2024 
sezonunda bu hedefine ulaşmak istiyor. Ana-
dolu Üniversitesi ile oynadığı karşılaşmada 
baştan sona üstün oyun sergileyen Konyaal-
tı Belediye SK, maçı 14 sayı farkla kazanarak 
haftayı galibiyetle kapattı. Konyaaltı takımın-
da Edanur Çetin attığı 10 gol ile yıldızlaşırken, 

Dönegül Bozdoğan ve Oleksandra Furmanets 
de 6’şar gol ile galibiyette önemli rol oynadı. 

Rakipleri kendilerine göre daha genç bir 
takım olmalarına rağmen iyi mücadele et-
tiklerini aktaran Konyaaltı Belediye SK Ka-
dın Hentbol Takımı Başantrenörü Birol Ün-
sal “Bütün oyuncularımıza süre verdiğimiz 
bir karşılaşma oldu. Kalecilerimiz hariç tüm 
oyuncular rakip kalede gol buldu. Bu güzel 
bir istatistik. Daha az süre alan oyuncularımı-
zın da her an oyuna girecekmiş gibi hazır ol-
malarını görmekten mutluyum. Hepsini teb-
rik ediyorum” diye konuştu. DHA
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AntAlyA Şehir Tiyatrosu ve Büyükşehir Be-
lediyesi Kültür ve Sosyal İşler Daire Baş-
kanlığı tarafından organize edilen tiyatro 
şenlikleri, üç farklı sahnede devam ediyor. 

Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin Bö-
cek, tiyatro etkinlikleri ile çocuklara keyifli bir yarı 
yıl tatili sunuyor. Antalyalı çocuklar, her gün üç fark-
lı sahnede iki ayrı seansta tiyatro oyunlarıyla buluşa-
rak tatillerini daha anlamlı ve eğlenceli geçiriyor.

Antalya Şehir Tiyatroları 1. Uluslararası Sömestir 
Festivali bünyesinde çocuklar için Yıldız Kenter Sah-
nesi’nde “Okyanusta Bir Su Damlası Gibi” oyununu 
sahneledi. Oyunun konusu denizi geçmek isteyen 
beş karakterin traji-komik hikayesini anlatan sözsüz 
bir performans.

Diğer yandan Atatürk Kültür Merkezi’nde (AKM), 
Kültür ve Sosyal İşler Daire Başkanlığı’nın düzenle-
diği Sömestir Tatili Çocuk Tiyatro Şenliği’nde ise “İki 
Şaşkın Kafadar” isimli oyun çocuklarla buluştu. Ço-
cuklar, oyunda eğlenceli dakikalar geçirdi., “İki Şaş-

kın Kafadar” gösterisi ise sevgi saygı ve yardımlaş-
mayı ele alan şaşkın iki arkadaşın komik hikayesini 
ele alıyor.

Antalya Büyükşehir Belediyesi Kültür ve Sosyal İş-
ler Daire Başkanlığı’nın düzenlediği Sömestr Tatili 
Çocuk Tiyatro Şenliği Antalya Kültür Merkezi ve Yeni 
Mahalle Kültür Merkezi’nde her gün 13.00 ve 15.00 
seanslarıyla ücretsiz izlenebilecek. Antalya Şehir Ti-
yatroları’nın (AŞT) 1. Uluslararası Sömestir Festiva-
li ise Yıldız Kenter Sahnesi’nde 4 Şubat’a kadar süre-
cek. İHA

ÇAlıŞTAYDA konar-göçer bir yaşam tarzı 
ve kendilerine özgü mutfak araç-gereçleriy-
le yeni bir mutfak ortaya koyan Yörüklerin 
bugüne kadar ulaşmış lezzetleri hem gastro-
nomi hem de sosyolojik olarak ele alınacak. 
Dövme buğday ve keçi etiyle yapılan keşkek, 
ayran ve tereyağı üretmek için kullanılan tu-
luk, tulukta yayık yapmaya yarayan bişşek 
gibi Yörük kültürüne özgü mutfak gereçle-
ri çalıştayda yer alacak. Çalıştayın davetlileri 
arasında ise CHP Genel Başkanı Özgür Özel, 
CHP Genel Başkan Yardımcısı Gökhan Zey-
bek yer alıyor.

Çalıştayın ilk günü Sivas Cumhuriyet Üni-
versitesi’nden Doç. Dr. Meral Yılmaz, Gazian-
tep Üniversitesi’nden Doç. Dr. Ali Özkan, Ak-
deniz Üniversitesi’nden Doç. Dr. Esra Şahin 
ve Yozgat Bozok Üniversitesi’nden Alparslan 
Mustafa Tuncer’in konuşmacı olarak yer ala-
cağı panelle başlayacak. Yemek uzmanı ve 
yazar Sahrap Soysal’ın Yörük yemekleri üze-
rine mutfak atölyesiyle devam edecek çalış-
tayın ilk günü Uğur Önür konseriyle sona 
erecek.

Çalıştayda ikinci gün Türkiye’nin dört bir 
yanından gelen Yörük derneklerinin, Yörük 

beyleri ve hatunlarının serbest kürsü konuş-
malarıyla saat 10.00’da başlayacak. Çalıştay, 
Sarıkeçili Yörüklerini anlatan ve yönetmenli-
ğini Eren Danışman Boz’un yaptığı Anchora-

ge Uluslararası Film Festivali Mother of Cul-
tural Exchange gibi ulusal ve uluslararası 
birçok ödül alan ‘Turna Misali’ filminin göste-
rimiyle sona erecek.  dHA

Büyükşehir çocukları sömestir 
tatilinde tiyatroyla Buluşturuyor
Büyükşehir Belediyesi, öğrencilerin sömestir tatilini sanatla buluşturmak amacıyla 

düzenlediği iki ayrı tiyatro şenliği ile çocuklara unutulmaz anlar yaşatıyor
AntAlyA Büyükşehir Belediyesi ile 

Kumluca Belediyesi arasında yapılan or-
tak hizmet projesi ve iş birliği protokolü 
doğrultusunda yapımı devam eden Ata-
türk Stadyumu projesi; güreş, deve gü-
reşi, futbol ve konser gibi çeşitli etkin-
liklere ev sahipliği yaparak Kumlucalı 
vatandaşların hizmetine sunulacak.

Kumluca’ya kazandırılacak stadyum 
projesinde çalışmalar hummalı şekilde 
sürüyor. Dört etaptan oluşan tribünle-
rin üç etabında kaba inşaat tamamlan-
dı. Dördüncü etapta betonarme işleri de-
vam ediyor. Yapının kaba inşaatı yüzde 
85 oranında tamamlanırken, çelik kons-
trüksiyon çatı karkası imalatlarına baş-
lanıldı. Betonarme istinat duvarı ve dol-
gu işleri yüzde 70 seviyesinde devam 
ediyor. Ekipler bazı etaplarda da bina içi 
sıhhi tesisat işleri ile elektrik tesisatı iş-
lerine ve bina içi yükseltme dolguları-
na başladı.

Modern stAdyuM

Kumluca Karatepe mevkiinde bulu-
nan stadyum projesi yaklaşık 6 bin 650 
metrekarelik alana inşa edilecek. Pro-
jede idari alan, tuvalet, engelli tuvale-
ti, duş, soyunma odaları, depo alanla-
rı, enerji odası ve su deposu yer alacak. 
2000 metrekare yeşil alana da sahip 
olan projede, 97 araç kapasiteli otopark 
da bulunuyor.  İHA

Kumluca Atatürk 
Stadyumu’nun 

kaba inşaatı yüzde 
85 tamamlandı

Büyükşehir Belediye 
Başkanı Muhittin Böcek’in, 
Kumluca’ya yeni ve modern 
bir stadyum kazandırılması 
amacıyla başlattığı Atatürk 
Stadyumu’nun kaba inşaatı 

yüzde 85 oranında tamamlandı

yörükler bu kez yemek
kültürüyle muratpaşa’da

Muratpaşa Belediyesi’nin 6’ncısını düzenlediği, bu yıl ‘yemek kültürü’ 
başlığıyla gerçekleşecek Yörük Çalıştayı, 27-28 Ocak tarihlerinde toplanıyor. 

Gaziantep’ten Manisa’ya, İzmir, Aydın’a Türkiye’nin dört bir yanından 290 Yörük 
derneğinin katılacağı çalıştay, Türkan Şoray Kültür Merkezi’nde gerçekleşecek

‘EnErjİnİn YüzlErİ’
KİtAp vE fİlm oldu

Türkiye’nin 3 bölgesinde, 7 ilde, 8,5 milyona yakın 
tüketiciye hizmet veren Ck enerji, enerjiyi taşıyan, sahada, 
ofiste, çağrı merkezinde en iyi hizmeti sunmak için çalışan 
enerjinin kahramanlarını ‘enerjinin yüzleri’ Projesi’nde bir 
araya getirdi. elektrik sektöründe çalışanların değerini ve 

vazgeçilmezliğini ortaya koymak amacıyla hayata geçirilen 
proje kapsamında, Ck enerji kurumsal iletişim Direktörlü-

ğü’nün fotoğraf sanatçısı Mustafa Serdar Seven ve ekibi ile 
iş birliği yaparak hazırladığı ‘enerjinin yüzleri’ kitabı ve filmi, 
Cumhuriyet’in ikinci yüzyılında, şirket çalışanlarına ve enerji 

sektörüne armağan edildi.  Dha

Sinema sektörüne ışık 
tutacak projeye destek

AlAnyA Üniversite-
si İletişim ve Tasarım 
Bölümü Araştırma Gö-
revlisi Halid Bilal Tan-
rıkulu, doktora tezin-
de yaptığı laboratuvar 
çalışmalarını TÜBİTAK 
1002-A Hızlı Destek Mo-
dülü’ne taşıdığını, Alan-
ya Üniversitesi Tekno-
loji Transferi Ofisi’nin 
yönlendirmesiyle pro-
je desteği almaya hak 
kazandığını söyledi. Tanrıku-
lu, TÜBİTAK desteğiyle yürütü-
len disiplinler arası proje kap-
samında, Elektroensefalografi 
(EEG) yöntemini kullanarak, et-
kileşimli filmlerin dalma dene-
yimi üzerindeki etkilerini ince-
leyecek. Günümüzde disiplinler 
arası çalışmaların bilim dünya-
sında giderek daha fazla önem 
kazandığı bir dönemde, film 
çalışmaları alanında yapılan 

araştırmaların proje sayesin-
de artması hedefleniyor. Alan-
ya Üniversitesi’nden gelen bu 
öncü projede, etkileşimli film-
lerin izleyici davranışları ve be-
yin aktivitesi üzerindeki etkileri 
EEG verileriyle detaylı bir şekil-
de analiz edilecek. Proje kapsa-
mında elde edilecek verilerin, 
etkileşimli filmlerin gelecekteki 
gelişimine ve benzer çalışmala-
ra ilham kaynağı olması bekle-
niyor. dHA

SAnAt fuArı SonA Erdİ
‘AnTAlYA Çağdaş Sanat Fua-

rı’ sona erdi.  Cam Piramit Fuar 
ve Kongre Merkezi’nde Antalya 
Büyükşehir Belediyesi işbirliğin-
de, MSR Uluslararası Fuarcılık ile 
Birleşmiş Ressamlar ve Heykel-
tıraşlar Derneği (BRHD) tarafın-
dan düzenlenen fuara, Antalya 
bölgesinden 38, yurt genelinden 
150, yurt dışından ise 50 sanat 
gruplarıyla sanatçılar katıldı.  Re-
sim, fotoğraf, seramik, heykel, 
geleneksel Türk el sanatları gibi 
sanatın birçok dalında eserlerin 
yer aldığı fuara, Antalya’daki sa-
natçı derneklerinin üyeleri, sanat 
galerileri, sanat atölyeleri, Ak-

deniz Üniversitesi Güzel Sanat-
lar Fakültesi’nden akademisyen-
ler yanında farklı illerden sanat 
grupları, sanat galerileri katkıda 
bulundu. Fuar organizasyonun 
yöneticileri, fuarın Antalya’da ilk 
olmasına rağmen yoğun ilgi gör-
mesinden mutlu olduklarını ifa-
de etti. Antalya’daki sanat top-
lulukları başkanları da “Birçok 
ilden katılım oldu, fuar alanı sa-
natla renklendi. Sanatçı ve sanat-
severler bir araya geldi. Tanışma 
ve kaynaşmalar oldu. Sanatın 
kalbi burada attı. İkinci fuarın 
daha canlı, daha renkli geçeceği-
ne inanıyoruz” dedi.   dHA
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